

SİRKÜLER NO: POZ-2025 / 80

İST, 26.12.2025

ÖZET:

- **26.12.2025 tarih ve 33119 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 2025/1 sayılı “Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı” ile 1.1.2026-31.12.2026 tarihleri arasında uygulanacak brüt asgari ücret 33.030,00 TL, net asgari ücret tutarı ise 28.075,50 TL olarak belirlenmiştir.**

1. 2026 YILINDA UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET BELİRLENDİ

Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından 1.1.2026-31.12.2026 tarihleri arasında uygulanacak 1.1.2026-31.12.2026 tarihleri arasında uygulanacak bir günlük asgari ücret 1.101,00 TL olarak belirlenmiştir. Bu durumda 2026 yılında uygulanacak aylık brüt 33.030,00 TL, net 28.075,50 TL olmaktadır.

2. NET ASGARİ ÜCRETİN HESAPLANMASI VE İŞVERENE MALİYETİ

“Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı” ile işçinin bir günlük normal çalışma karşılığı asgari ücreti 1.1.2026-31.12.2026 tarihleri arasında 1.101,00 TL olarak belirlenmiştir. Buna göre; 2026 yılında uygulanacak net asgari ücret tutarı ve işverene maliyeti aşağıdaki şekilde hesaplanmıştır:

BRÜT ASGARİ ÜCRET	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGK primi %14	4.624,20	4.624,20	4.624,20
İşsizlik sigorta primi %1	330,30	330,30	330,30
Gelir Vergisi Matrahı	-	-	-
Gelir vergisi	-	-	-
Damga vergisi	-	-	-
Kesintiler toplamı	4.954,50	4.954,50	4.954,50
NET ASGARİ ÜCRET	28.075,50	28.075,50	28.075,50
	SGK prim indirimi uygulanmadan (%21,75) (*)	SGK prim indirimi uygulandığında 33030 (19,75) (**)	İmalat sektörü (16,75) (***)
Asgari ücret	33.030,00	33.030,00	33.030,00
SGK işveren payı	7.184,03	6.523,43	5.532,53
İşsizlik sigorta işveren payı %2	660,60	660,60	660,60
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	40.874,63	40.214,03	39.223,13

(*) 19.12.2025 tarihli Resmi Gazete’de yayımlanan 7566 sayılı Kanun’un 23 üncü maddesiyle 5510 sayılı Kanun’un 81 inci maddesinin birinci fıkrasının (a) bendinin 2 nci cümlesinde yapılan değişiklikle mallullük, yaşlılık ve ölüm sigortası primi işveren payı 1

puan artırılarak %11'den %12'ye çıkarılmıştır. 1.1.2026 tarihinden itibaren yürürlüğe giren bu değişiklikle SGK primi işveren payı %20,75'den %21,75'e yükselmiştir.

(**)5510 sayılı Kanunun 81. maddesinin (ı) bendinde belirtilen şartları sağlayan işverenlerin SGK primi işveren payında uygulanan 5 puanlık indirim, önce 7538 sayılı Kanun'un 10 uncu maddesiyle 4 puana, daha sonra 7566 sayılı Kanun'un 23 üncü maddesiyle 2 puana indirilmiştir. 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren geçerli olan bu değişiklikler kapsamında imalat sektörü dışında faaliyet gösteren işverenler için SGK primi işveren payı %19,75 (%21,75- 2 puan) olarak dikkate alınacaktır.

(***) İmalat sektöründe indirim oranı 2026 yılı sonuna kadar 5 puan olarak uygulanacaktır.

Gerekli şartları sağlamayan işverenler için, SGK primi işveren payı %21,75'dir.

6385 sayılı kanunun 9. maddesiyle yapılan düzenleme ile 01.09.2013 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere 5510 sayılı kanunun 81.maddesi "Kısa vadeli sigorta kolları prim oranı, sigortalının prime esas kazancının %2'sidir.

Söz konusu Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı'na aşağıdaki bağlantıdan ulaşabilirsiniz.

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2025/12/20251226-6.pdf>

Saygılarımızla...